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Protokół Nr 23/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury  

Spraw Społecznych i Sportu 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

odbytego w dniu 27 sierpnia 2020 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 

 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 10
00

 do godz. 11
30

. 

Przewodniczący Komisji: Jan Krzysztof Binaś 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś  

2. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

3. Łopaciuk Tadeusz 

4. Malinowski Antoni 

5. Koc Agata 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

  

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca  

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 

Obrady były prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

dokonał otwarcia posiedzenia, stwierdził obecność wszystkich członków Komisji i powitał 

przybyłych na posiedzenie Komisji Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy 

Jadwigę Koc oraz Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

3) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec, 

4) zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

4. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego. 

5. Sprawy różne. 
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6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia i zapytał, czy Radni 

zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki 

zgłosił wniosek o wprowadzenie w pkt 5 porządku posiedzenia „Informacja o przebiegu 

wykonania budżetu gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku”.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego w sprawie wprowadzenia do porządku posiedzenia pkt 5 „Informacja  

o przebiegu wykonania budżetu gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku”.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

3) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec, 

4) zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia  

19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

4. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku”. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie proponowany porządek 

posiedzenia po zmianach. 

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że proponowany porządek posiedzenia po zmianach 

został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji. 

 

Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana nie jest duża i nie dotyczy 

wydatków majątkowych tylko wydatków bieżących. Głównie związana jest z funduszem 

sołeckim, ponieważ dwa sołectwa złożyły wnioski o zmianę przeznaczenia swoich funduszy. 

W związku z tym, że jest to przeniesienie w dwóch różnych działach Rada Miejska musi 
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wyrazić zgodę. Sołectwo Winna-Chroły środki pierwotnie przeznaczone na ocieplenie ścian 

remizy we wsi Winna-Poświętna przeznacza na remont drogi obok remizy, natomiast 

sołectwo Bujenka środki planowane na remont ogrodzenia terenu remizy przeznacza na zakup 

elementów tego ogrodzenia. Wprowadzane są do budżetu środki unijne w wysokości 

128 000,00 zł na realizację przez Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika w 

Ciechanowcu projektu pod nazwą „Podniesienie kompetencji cyfrowych wśród uczniów i 

nauczycieli Województwa Podlaskiego”. Projekt realizowany jest przez kilka jednostek, 

natomiast liderem jest Województwo Podlaskie, czyli Urząd Marszałkowski. Wszystkie 

jednostki realizują w swoim zakresie szkolenia dla nauczycieli i uczniów oraz zakup 

nowoczesnego sprzętu. 4 480,00 zł to środki wprowadzone do budżetu gminy jako 

odszkodowanie, które gmina  otrzyma od ubezpieczyciela za uszkodzone barierki na moście 

we wsi Winna-Wilki. Wprowadzane są środki na wypłatę świadczenia dla jednej rodziny z 

programu rządowego „Za życiem”.  

W ramach przeniesień między wydatkami zabezpiecza się 66 200,00 zł na remont ogrodzenia 

Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu od strony ul. 11 Listopada. 

Zwiększane są środki o 5 000,00 zł na remont schodów świetlicy w Wojtkowicach Starych, 

ponieważ środki z funduszu sołeckiego były niewystarczające.  Środki w wysokości 106,00 zł 

zabezpieczane są na odsetki nadpłaconego podatku dla osoby fizycznej. Nadpłacony podatek 

został zwrócony, a odsetki zostaną zwrócone po wprowadzeniu do budżetu.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 2 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 

administracyjnej i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską  

o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że w związku  

z likwidacją punktów przedszkolnych w Kozarzach, Łempicach i w Radziszewie Starym 

należy dostosować wspólną obsługę finansowo-księgową, administracyjną i organizacyjną 

placówek oświatowych prowadzonych przez gminę Ciechanowiec. Przedłożony projekt 

uchwały jest projektem uchwały porządkowej. Obsługę finansowo-księgową prowadzi Szkoła 

Podstawowa im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej  

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej  

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 

administracyjnej i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 3 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2020/2021 w Gminie Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zwrot kosztów dowożenia dzieci 

niepełnosprawnych do szkół i przedszkoli jest obowiązkiem gminy. Rada Miejska określa na 

każdy rok szkolny w drodze uchwały stawki. Sprawdzone zostały ceny paliw na 

poszczególnych stacjach paliw zlokalizowanych w gminie Ciechanowiec. Na tej podstawie 

określono średnią cenę jednostki paliwa, która stanowi podstawę zwrotu kosztów przewozu 

dzieci niepełnosprawnych.  

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc dodała, że w chwili obecnej finansowane jest dowożenie 

siedemnaściorga uczniów.   

  

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zapytał, czy do Zuzeli lub Długoborza dzieci są 

dowożone raz w tygodniu, czy codziennie. Zapytał również, czy dzieci niepełnosprawne 

dowożone do szkoły w Ciechanowcu również mogą skorzystać z tego dofinansowania. 

 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy poinformowała, że do szkoły w Ciechanowcu jest dowożenie 

ogólne. Natomiast, jeżeli rodzice dowożą dzieci codziennie to mogą ubiegać się o zwrot 

kosztów.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są jeszcze pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec. 
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Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021  

w Gminie Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2020/2021 w Gminie Ciechanowiec stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 4 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowska  

o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że jeden z pracowników, któremu we 

wcześniejszej uchwale powierzono pobór inkasa opłaty targowej z dniem 1 września 2020 

roku przechodzi do pracy w Przedsiębiorstwie Robót Komunalnych FARE. W związku z tym 

należy zmienić treść uchwały. Jako inkasentów pozostawia się Pana Krzysztofa Bogdana oraz 

Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu.   

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Informacja dotycząca 

przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał o to, jak zostały przygotowane szkoły 

do nowego roku szkolnego w związku z panującą pandemią.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że każdy z dyrektorów szkół w gminie  

Ciechanowiec otrzymał wytyczne z Ministerstwa Edukacji Narodowej i w związku z tym 

szkoły zostały dobrze przygotowane.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy Radni zgłaszają  pytania do 

przedstawionej informacji.  
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Głos zabrała Radna Katarzyna Sylwia Wilkowska, która poinformowała, że nie ma żadnej 

informacji ze Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu dotyczącej 

rozpoczęcia roku szkolnego.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zadzwoni do Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu i poprosi, żeby informacja została jak 

najszybciej umieszczona na stronie internetowej tej szkoły.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są jeszcze pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Informacja o przebiegu 

wykonania budżetu gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie informacji. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że informacja została przygotowana  

i przekazana Radzie Miejskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku zgodnie 

z obowiązującymi przepisami. Do informacji Regionalna Izba Obrachunkowa wyda swoją 

opinię w oparciu o sprawozdanie za półrocze i informację pisemną. Opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej zostanie również przedstawiona Radzie Miejskiej.  

W informacji instytucje kultury zostały przedstawione w dwóch odrębnych dokumentach. 

Zawarta została w nich informacja dotycząca działalności zarówno Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Ciechanowcu oraz Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu. Jeżeli chodzi  

o wykonanie budżetu za I półrocze 2020 roku to na koniec czerwca dochody wykonane 

zostały na 53 % w stosunku do środków planowanych, a wydatki na 46 %. W związku z tym 

nadwyżka budżetowa wynosiła 1 132 000,00 zł. Na rok bieżący planowany jest duży deficyt. 

Plan przychodów ustalony na 4 742 000,00 zł wykonany został na kwotę 2 742 000,00 zł 

(2 000 000,00 zł to kredyt, który do tej pory nie został zaciągnięty). Prawie 2 000 000,00 zł  

z kwoty 2 742 000,00 zł to środki z Funduszu Dróg Samorządowych, które na rachunek 

gminy wpłynęły w grudniu 2019 roku z przeznaczeniem na drogi, które są realizowane 

(Winna, ul. Wąska, ul. Szeroka, ul. Konopnickiej). 668 000,00 zł to tzw. projekty miękkie. Są 

to głównie środki niewykorzystane przez Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika w 

Ciechanowcu na realizowany przez nią projekt, zaś 101 000,00 zł to środki niewykorzystane 

na przeciwdziałanie alkoholizmowi. Zgodnie z ustawą pieniędzy tych nie można wykorzystać 

na inny cel.  Do czerwca 2020 r. spłacone zostało 535 000,00 zł kredytów (zgodnie z 

harmonogramem, bez opóźnień) i w związku z tym zadłużenie gminy wyniosło 7 515 000,00 

zł. Zobowiązania gminy, czyli wszystkich jednostek (bez COKiS i FARE) wynoszą 

479 000,00 zł (na poziomie lat ubiegłych). Do czerwca na oświatę wydano 4 691 000,00 zł, a 

661 000,00 zł dołożono.  

W pierwszym półroczu 2019 roku do oświaty dołożono kwotę w wysokości 1 603 000,00 zł, 

czyli w tym półroczu jest ona niższa o 942 000,00 zł. Związane jest to z likwidacją filii 

Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu w Radziszewie Starym oraz z 

wieloma ograniczeniami. Na pomoc społeczną wydane zostało 6 043 000,00 zł. Są to głownie 

wydatki ze środków budżetu państwa (500 +, zasiłki, fundusz alimentacyjny). W pierwszym 

półroczu dołożone zostało 256 000,00 zł. Jest to o 65 000,00 zł mniej niż w analogicznym 

okresie roku ubiegłego. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe to wykonane zostały na ponad 60 

%. Wpłynęła druga część dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych na przebudowę 
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dróg we wsi Winna w wysokości 341 000,00 zł, 20 000,00 zł z przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego i jest to kwota dużo mniejsza niż w roku ubiegłym.  229 000,00 zł 

to refundacja środków za utwardzenie kostką brukową terenu przy Szkole Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 1 218 600,00 zł gmina Ciechanowiec otrzymała 

zaliczkowo na remont Hali Sportowej (były COKiS), pozostała część w wysokości 65 000,00 

zł wpłynęła  

w sierpniu bieżącego roku.  485 000,00 zł wpłynęło zaliczkowo na przebudowę Przedszkola, 

26 000,00 zł wpłynie już po ostatecznym rozliczeniu. Sprzedana została działka gminna we 

wsi Winna-Poświętna. Planowane są środki na projekt „Senior +” w wysokości 121 000,00 zł. 

931 000,00 zł na odnawialne źródła energii w budynkach własnych należących do gminy 

(zadanie to jest realizowane). 157 000,00 zł na elewację budynku dawnej Synagogi (zadanie 

jest realizowane). Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe to: została zrealizowana, zakończona  

i rozliczona budowa ul. Wąskiej na kwotę 469 000,00 zł, z czego 260 000,00 zł to środki  

z budżetu państwa. Przebudowa dróg gminnych Winna Stara - Winna-Wilki i Winna Stara – 

Winna-Chroły wyniosła 1 300 000,00 zł, z czego kwota w wysokości 682 000,00 zł to środki  

z Funduszu Dróg Samorządowych. Przebudowa drogi we wsi Zadobrze jest w trakcie 

realizacji. Podpisano umowę na budowę  chodnika w ul. Wierzbowej. Zadanie będzie 

niebawem realizowane. Zakupiono grunty pod inwestycje na kwotę  62 000,00 zł. Były to 

głównie wykupy pod budowę ul. Wąskiej. Na remont Hali Sportowej wydano 1 675 000,00 

zł, z czego 1 282 000,00 zł to środki unijne. Zadanie zostało już zakończone i rozliczone, a 

środki wpłynęły na konto gminy. Również remont Przedszkola został zakończony i 

rozliczony. Koszt inwestycji to 1 225 000,00 zł, z czego 511 000,00 zł to środki unijne. Na 

wykonanie dokumentacji aplikacyjnej na montaż kolektorów słonecznych na budynkach 

mieszkalnych zostało wydane ponad 10 000,00 zł. Wniosek został już złożony. Zlecono 

wykonanie dokumentacji na modernizację Stacji Uzdatniania Wody we wsi Radziszewo-

Sieńczuch. Dokumentacja jest  

w trakcie realizacji. Na ukończeniu jest już budowa ul. Szerokiej. Została odebrana ul. 

Konopnicka, której odbiór odbył się w tym tygodniu. W trakcie realizacje jest zadanie 

dotyczące remontu drogi w Kosiorkach. Wyłoniony został wykonawca. Skarbnik Gminy 

poinformowała, że w dniu wczorajszym wpłynęła informacja z Urzędu Wojewódzkiego 

dotycząca refundacji  funduszu sołeckiego. Środki wydatkowane na paragraf tzw. majątkowy 

są refundowane w 100 %.  Skarbnik Gminy dodała, że nie wie jak długo zasada ta zostanie 

utrzymana. Poinformowała również, że zostało zlecone wykonanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na drogi: Przybyszyn, Wojtkowice-Glinna, Ciechanowczyk, Dąbczyn, ul. 

Spółdzielcza, ul. Sienkiewicza, ul. Armii Krajowej. Nie będzie realizowana inwestycja 

dotycząca modernizacji parku przy ul. Mickiewicza, ponieważ Konserwator Zabytków nie 

wyraził na to zgody. W trakcie realizacji jest dokumentacja na wykonanie toalety miejskiej. 

Środki, które były przeznaczone dla Klubu Sportowego „UNIA Ciechanowiec” zostały 

przeniesione na opracowanie dokumentacji modernizacji Stadionu Miejskiego. Jeżeli chodzi  

o wydatki majątkowe to planowane jest udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu 

Wysokomazowieckiego w wysokości 959 000,00 zł oraz 8 000,00 zł dla Komendy 

Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem. 

 

Komisję opuściła Radna Agata Koc. 

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Sprawy różne. 
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Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał o uliczkę boczną odchodzącą od ul. 

Konopnickiej. Poinformował, że została tam wyłożona kostka. Zapytał skąd wzięły się 

pieniądze na remont tej uliczki oraz czy wykonany był plan na tę inwestycję.  

 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że prawdopodobnie było to 

objęte planem. Dodała, że zapyta w Referacie Inwestycji.  

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś podziękowała za udział w posiedzeniu  

Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu i dokonał zamknięcia posiedzenia.

 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Jan Krzysztof Binaś

 


